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Zespół do spraw polityki rowerowej Miasta Bydgoszczy 
Zarząd Dróg Miejskich 
i Komunikacji Publicznej 
w Bydgoszczy 
 

                                                                                                     Bydgoszcz, dnia 14 maj 2024r.  
 

Protokół z XCIV posiedzenia Zespołu 
do spraw polityki rowerowej Miasta Bydgoszcz 

 
Lista obecności: 
 

1. Mirosław Kozłowicz 
2. Marek Stanek 
3. Włodzimierz Wójciak 
4. Bogumił Bieliński 
5. Bogna Rybacka 
6. Mikołaj Pawłusik 
7. Adam Dziura 
8. Przemysław Barański 
9. Dorota Boroń 
10. Przedstawiciel WIM 
11. Sebastian Nowak 
12. Wojciech Bulanda 
13. Maciej Gust 
 

 
 

1. Pani Dorota Boroń Naczelnik Wydziału Inżynierii Ruchu w temacie „akcji 
stojak” poinformowała, że w dalszym ciągu oczekujemy opinii społecznej 
strony Zespołu zgodnie z przesłanym pismem do Zastępcy  
Przewodniczącego Zespołu z dnia 8.04.2024 w trybie możliwie  
najkrótszym.  Ponadto poinformowano, że wpłynęła już opinia Wydziału  
Zieleni i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Bydgoszczy.  
 

2. Przedmówczyni poinformowała, że ZDMiKP wystąpił z pismem do WGK 
UM  w celu nie instalowania śmietników w obrębie przejść dla pieszych  
(np. na znakach D-6), które na tle otoczenia mogą wpływać na błędną 
ocenę sytuacji w obrębie przejścia dla pieszych. 
 
 
 
 



  

_______________________________________________________
_________ 

 

Zespół do spraw polityki rowerowej Miasta Bydgoszczy 
Zarząd Dróg Miejskich 
i Komunikacji Publicznej 
w Bydgoszczy 
 

3. W sprawie ul. Lipowej poinformowano, że została sprawdzona stała  
organizacja ruchu, która jest zgodna z zatwierdzonym projektem. Niestety    
niektórzy kierowcy nie stosują się do obowiązującego oznakowania  
i parkują pojazdami na oznakowaniu dla rowerzystów. Poinformowano,  
że zostało wystosowane pismo do Straży Miejskiej i KMP celem wzmożenia 
kontroli na przedmiotowej ulicy. 

4. W sprawie przedłużenia kontra pasa rowerowego na ul. Świętojańskiej  
w kierunku do Al. Mickiewicza, poinformowano, że zostało przygotowane 
pismo do Pana Prezydenta. Ostatecznie temat został skierowany  
na posiedzenie Kolegium Prezydenta. 

5. Pan Bogumił Bieliński w sprawie ścieżek rowerowych wzdłuż bulwarów  
w rejonie ulic Żabia, Mała,  poinformował, że jeden z deweloperów  
przygotował koncepcję zagospodarowania w tym rejonie odbiegającą  
od założeń Zespołu i WIM UM. Przedmiotowy temat zostanie rozpoznany 
przez Pana Bogumiła Bielińskiego. 

6. Temat infrastruktury rowerowej na ul.16 Pułku Ułanów Wielkopolskich  
zostanie poruszony na kolejnym spotkaniu Zespołu, po wewnętrznym  
ustaleniu kierunku działań w Zarządzie Dróg Miejskich i Komunikacji  
Publicznej w Bydgoszczy. 

7. W sprawie tematu zagospodarowania bulwarów zostanie zorganizowane 
odrębne spotkanie z WIM UM. 

8. Poruszono temat pum - traku realizowanego przez WIM UM w ramach  
projektu BBO. 

9. W sprawie planowanej zmiany organizacji ruchu przy ul. O. Kolberga,  
Pan Marek Stanek poinformował, że sprawa przebudowy przystanków 
tramwajowych jest obecnie analizowana (budowa przejazdu  
bez przebudowy jezdni nie jest rozpatrywana ze względów bezpieczeń-
stwa). Należy zauważyć, iż obecnie ZDMiKP nie ma przyznanych środków 
finansowych na ten konkretny cel. To oznacza, iż realizacja możliwa będzie 
najwcześniej w przyszłym roku, pod warunkiem zapewnienia finansowania.  

10. W sprawie planowanej inwestycji skrzyżowania ulic Gdańska – M. Focha, 
Przewodniczący Zespołu zwrócił się z prośbą do Pana Marka Stanka  
o przygotowanie tematu na posiedzenie Kolegium Prezydenta.  



  

_______________________________________________________
_________ 

 

Zespół do spraw polityki rowerowej Miasta Bydgoszczy 
Zarząd Dróg Miejskich 
i Komunikacji Publicznej 
w Bydgoszczy 
 

11. Na Zespole poruszono także temat schematu tras rowerowych w okolicach 
Bydgoszczy. Pan Marek Stanek zasygnalizował, że ostateczną wersję 
przedmiotowej mapy można umieścić na stronie internetowej ZDMiKP. 


